
Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Overgårdsparken 20/4-2015 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 
2. Formandens beretning 
3. Godkendelse af det reviderede regnskab 
4. Budgetgodkendelse og fastsættelse af kontingent 
5. Behandling af eventuelt indkomne forslag 
6. Valg af bestyrelse og suppleanter 
7. Valg af revisor og 1 revisorsuppleant 
8. Eventuelt 

Der var mødt i alt 16 personer op til generalforsamling samt ligeså medbragt 2 fuldmagter.  Indkaldelsen til 
generalforsamlingen er udsendt rettidigt og den er derfor lovligt indkaldt.  

Ad 1: Ann Villadsen (nr. 59) bød velkommen til generalforsamlingen og eftersom den faste dirigent Jørgen 
Hansen (nr. 20) ikke var til stede skulle der vælges en anden. Bestyrelsen pegede på Line Overgaard (nr. 
49) og hun blev valgt.  

Ad 2: Line Overgaard (nr. 49) gav ordet til Ann Villadsen (nr. 59) som berettede om 2014. Det har været et 
stille år. Det er aftalt at Rønde Fjernvarme snarest vil komme forbi og kigge på reparationerne af asfalten 
efter nedlægning af fjernvarme rørene. Det er mest sandsynligt at der skal ligges et nyt slidlag på der hvor 
vejen har været gravet op. Der har kun været afholdt 2 møder i 2014. Der blev talt om borgerligt ombud og at 
det gerne skulle gå på tur hvem der tager tjansen i bestyrelsen så det ikke er de samme som fortsætter år 
efter år.  

Ad 3: Der er en restance på regnskabet for 2014 og ligeså tilbage fra 2013 og dette er nu gennem en 
advokat blevet betalt til grundejerforeningen i 2015 således at der d.d. ikke længere er skyldige beløb til 
grundejerforeningen. Manglende overførsel til vejfond pga. den skyldige restance er ligeså blevet overført i 
2015 så vejfond saldo stemmer til det indbetalte fra medlemmerne. Der er en difference på 8 kr. i regnskabet 
og det har revisoren godkendt sammen med bestyrelsen.  Regnskabet blev godkendt af 
generalforsamlingen.  

Ad 5: Der var ingen indkomne forslag. 

Ad 6: Valg til bestyrelsen: Per Malchow (nr. 39) modtager genvalg, Jytte Nielsen (nr. 9) modtager genvalg, 
Casper Sørensen (nr. 8) modtager ikke genvalg. Line Overgaard (nr. 49) stiller op til bestyrelsen og vælges.  
Valg af suppleanter: Jørgen Hansen (nr. 20) modtager genvalg og Kirsten Steffen (nr. 5) modtager genvalg. 

Ad 7: Valg af revisor og 1 revisorsuppleant: Revisor Morten Skovholm (nr. 55) modtager genvalg, 
Revisorsuppleant Ole Nissen (nr. 18) modtager genvalg. 

Ad 8: Input fra Per Malchow (nr. 39): Tjek med din nabo om de har modtaget indkaldelsen og referat fra 
generalforsamling da de fremover kun udsendes på mail. Hvis nogen mangler på maillisten skal de 
henvende sig til Per Malchow (nr. 39). Input fra Ole Kaiser (nr. 19): Beløb som indbetales til vejfond;  Er det 
for stort i forhold til de renter som man pt. ikke får på en bankkonto? Bestyrelsen vil regne på det til næste 
bestyrelsesmøde for at se om beløb stemmer til det som det koster at få lagt ny belægning på vejen. 
Spørgsmål fra Line Overgaard (nr. 49): Skuret på fællesarealet, tid til maling?  Blev malet for 2 år siden så 
det er ikke tid til at male endnu.  

Referent: Line Overgaard (nr. 49)  


